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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier. 
Aanwezig 
 

Marije de Groot-Haen (voorzitter),  Ad van Beurden (VVD), Paul 
Schellekens (VVD), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Tim Appels 
(Lijst Riel-Goirle), Antoon van Baal (PvdA), Lucien van de Sanden 
(PvdA),  Arno de Laat (SP), Peter Koeleman (SP), Mark van den Hout 
(Pro Actief Goirle), Toon Boogers (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij 
(CDA), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg). 
Wethouders Guus van der Put, Harry van de Ven en Theo van der 
Heijden. 

Afwezig (met kennisgeving)  
 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Ruimte/2017/15-februari/21.00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.   Raadsvoorstel  uitvoeringskredieten rotonde Turnhoutsebaan-Poppelseweg / kruising 

Turnhoutsebaan – Rillaersebaan 
 
Standpunten fracties: 
LRG Goed en helder stuk. Waarom wordt de besluitvorming over de faunapassage als 

apart stuk voorgelegd? Wat is de toegevoegde waarde om de aanbesteding te 
knippen? 

PAG Ene deelproject kost wat meer, het andere wat minder. Het eerste project 
Rillaersebaan is het bedrag omlaag en Poppelseweg is iets omhoog gegaan. Wel 
erg toevallig dat het precies hetzelfde is. 

CDA De kruising Rillaersebaan wordt beter. Als we zien wat er rond Boschkens gebeurt, 
is het de vraag of dit voldoende is voorbereid op de toekomstige groei van het 
verkeer. Kan ontsluiting ook via T58?  
In Riel wordt ook nog aan de doorgaande route gewerkt. Is die planning aangepast 
op de planning van de reconstructie van de kruising. 
De rotonde bij de Poppelseweg is prima. Het is ook belangrijk dat de Poppelseweg 
zijn functie houdt. 
Een mooie fietsverbinding vanuit Poppel is belangrijk. De route is nu ontzettend 
gevaarlijk. Het aanzien van de weg kan ook beter, zonder veel kosten. Bij 
eventuele budgettaire beperkingen voor het ontwikkelen van een fietspad 
Poppelseweg, kan een verzoek aan de raad gedaan worden. 
Is er gekeken naar alternatieven voor het oversteken van fietsers tussen Riel en 
Rillaersebaan? 

SP Kan zich in grote lijnen vinden in het voorstel. Maakt zich wel zorgen over de 
hoogte van de VAT kosten. Kan over de hogere verwijderingskosten van het asfalt 
met de provincie gesproken worden? 

VVD Eens met het voorstel. Is wel tegen de aanleg van de rotonde Poppelseweg. Als 
fietsverbinding zou het bijdragen aan de economische ontwikkeling en duurzame 
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ontwikkeling. We zouden ook nog tegemoet kunnen komen aan de omwonenden.  
Het verkeer dat via de normale verbindingsweg rijdt, hoeft maar 400 meter om te 
rijden. 

Lijst 
Couwenberg 

Eens met het voorstel. Kan worden gezegd wanneer de faunapassage wordt 
gerealiseerd?  

 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Harry van de Ven zegt het volgende toe: 

• Kijkt in hoeverre iets gedaan kan worden met fietspad Poppelseweg 
• Een toelichting VAT kosten wordt schriftelijk gegeven 
• In gesprek met de provincie de verwijderingskosten teerhoudend asfalt die hoger zijn dan 

vooraf becijferd bij de overdracht van de weg aan de orde brengen 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
3. Raadsvoorstel ongewijzigd vaststellen bestemmingsplan Bergstraat 
 
Standpunten fracties: 
LRG Ligt er een relatie met de ontwikkeling Zuidrand? 
SP Vraagt ook naar de relatie met de ontwikkeling Zuidrand. 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
4. Verslag van de commissie Ruimte van 11 januari 2017 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen.  
 
5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
De heer Van de Ven meldt in aanvulling op de raadsinformatie over de vervuiling Van 
Haestrechtstraat dat de provincie hier een handhavingstraject in de richting van Enexis heeft 
aangezegd. De sanering is vandaag gestart. 
 
 
6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders   
De heer De Laat heeft vragen  over de brief van Veilig Verkeer Nederland (VVN). Vindt er gesprek 
geplaats met VVN? 
Wethouder Van der Ven geeft aan dat er een overleg is geweest met VVN en een vervolgafspraak. 
De heer De Rooij vraagt naar de ontwikkeling hoek Kalverstraat. Het is belangrijk dat dit pand een 
goede uitstraling heeft. Is er een beeld-kwaliteitsplan? 
Tilburg gaat kort tegen de A58 bouwen. Daar zou ook een groot geluidscherm komen. Kaatst zo'n 
geluidscherm geluid terug naar Goirle? 
Wethouder Guus van der Put: antwoordt dat er een beeld-kwaliteitsplan wordt opgesteld voor de 
hoek Kalverstraat. Bij de raadsvergadering 11 april wordt er gevraagd een voorbereidingskrediet ter 
beschikking te stellen. 
Uit onderzoek is gebleken dat het geluidscherm geen overlast betekent in Goirle. 
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Mark van den Hout vraagt naar de werkzaamheden bij Mariaboodschap. Is dit gerelateerd aan de 
toekomstige bouw van woningen? 
Wethouder Guus van der Put antwoordt dat het hier gaat om niet vergunningsplichtig restauratief 
onderhoud. 
 
7. Stukken ter kennisname   
Er zijn geen vragen over de stukken ter kennisname 
Ruud Licht vraagt naar het stuk herinrichting Nieuwkerksebaantje. Het Nieuwkerksebaantje wordt 
voorzien van semi-verharding, mits er te zijner tijd voldoende financiële middelen resteren. Het geld 
wat daarvoor nodig is, moet uit budget komen dat over is bij herinrichting Turnhoutsebaan en niet 
uit een milieubudget. 
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat zoals de budgetten er nu zijn, het lijkt dat er budget over 
is. Dat zouden we daaraan kunnen besteden. De vraag is ook of het budget dan toereikend is. 
Mark van den Hout geeft aan dat de raad een afweging kan maken als er geen budget is. 
Corné de Rooij geeft aan dat wel op de toegankelijkheid van de aanwonenden gelet moet worden. 
 
 
8. Rondvraag 
Paul Schellekens vraagt waarom niet alle commissies in een vrijere vorm gedaan worden. De 
commissies zijn nu vaak hetzelfde dan de gemeenteraad. Kunnen we de commissies op een andere 
manier organiseren? Misschien zelfs zonder wethouders. Zodat we onbevangen over zaken kunnen 
praten. In de raad kunnen we dan het raadswerk doen. 
Wijst op de bijeenkomst naar in Waalwijk op de omgevingsvisie. Het wordt tijd om een werkgroep 
vanuit de raad in te stellen. 
Mark van den Hout vult aan dat de transitie van de omgevingswet ook voor de raad mogelijk groter is 
dan die van het sociaal domein. Stelt daarom voor om een raadswerkgroep in te stellen. 
Antoon van Baal wil een wat beter gefundeerd verzoek krijgen. Wat houdt dit dan allemaal in? Kan er 
een plan van aanpak worden opgesteld? 
Arno de Laat geeft aan geen voorstander te zijn van werkgroepjes binnen de commissie. 
De voorzitter concludeert dat de griffie wat gedachten over doel, nut en noodzaak op papier zal 
zetten voor de agendacommissie op zal stellen over dit onderwerp. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
22 maart 2017. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 15 februari 2017 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoening

sdatum 
Wijze afdoening 

1 15-02-2017 Voorstel uitvoeringskredieten Turnhoutsebaan: 
Kijken in hoeverre iets gedaan kan worden met 
fietspad Poppelseweg 
 

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

 Wordt onderzocht in relatie tot het project 
Turnhoutsebaan 

2 15-02-2017 Voorstel uitvoeringskredieten Turnhoutsebaan: 
Een toelichting op de VAT kosten schriftelijk geven 

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

 Antwoord volgt 

3 15-02-2017 Voorstel uitvoeringskredieten Turnhoutsebaan: In 
het gesprek met de provincie de 
verwijderingskosten teerhoudend asfalt die hoger 
zijn dan vooraf becijferd bij de overdracht van de 
weg aan de orde stellen 

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

 Wordt aan de orde gesteld bij het eerst volgende 
overleg met de Provincie 

4 15-02-2017 De griffie zet voor de agendacommissie gedachten 
op een rij over doel, nut en noodzaak voor een 
werkgroep vanuit de raad over de omgevingsvisie.  

Griffier   

5 23-3-2016 Stand van zaken uitvoering SP motie bij 
raadsvoorstel visie Zuidrand om te onderzoeken of 
het mogelijk is subsidie te verkrijgen met als doel 
bouwdelen in de Zuidrand te behouden. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

 Het onderzoek is nog in volle gang. Naar verwachting 
zullen de uitkomsten voor de zomervakantie 2016 
bekend zijn.  
5-8: In het kader van dit onderzoek is onder meer 
contact gezocht met de Erfgoedfabriek van de 
Provincie. Deze hebben de casus Zuidrand 
Goirle intern besproken. Er zal door de 
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Erfgoedfabriek een “quick scan” worden uitgevoerd. 
De verwachting is dat deze quickscan na de zomer 
klaar is.  
Stand van zaken na de zomer: 
De “quick scan” wordt op dit moment door de 
Erfgoedfabriek uitgevoerd. Deze wordt integraal 
ingestoken: cultuurhistorisch belang en economische 
haalbaarheid zijn daarbij belangrijk maar ook andere 
aspecten zoals ruimte, duurzaamheid / energie, 
milieu en draagvlak worden meegenomen. Op basis 
daarvan wordt een advies uitgebracht aan de 
ambtelijk opdrachtgevers van de Erfgoedfabriek 
(vastgoedbedrijf + afdeling cultuur). Deze 
opdrachtgevers nemen dan samen besluit of wel of 
niet een volgende stap wordt gezet cq het project 
wordt opgepakt. Dit proces zal naar verwachting 
komend half jaar worden afgerond. 
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Beantwoording schriftelijk gestelde vragen 
 
 
Aan:  Commissie Ruimte 
Portefeuillehouder:  Wethouder van der Heijden 
Vragen gesteld 
door: 

Heer P. Koeleman, Socialistische Partij 

Onderwerp: Parkeergarage 
Datum: 17 februari 2017 
 _____________________________________________________________________ 
Op 14 februari ’17 heeft de heer P. Koeleman schriftelijke vragen gesteld over de 
raadsinformatie over de parkeergarage. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, 
met het daarbij behorende antwoord: 
 
Vraag 1:  
Welke criteria zijn gebruikt om het in TKN01 d.d. 10-1-2017 genoemde succes  te 
meten en welke doelstelling werd daarbij gehanteerd? 
 
Antwoord 
Wij hebben bij de start geen doelstelling in procenten of aantallen genoemd. Bij 
aanvang gold als uitgangspunt dat er gelijktijdig twee mensen het re-integratietraject 
zouden volgen gedurende een half jaar. Zodoende zouden er op jaarbasis vier 
mensen geholpen kunnen worden.   
 
Vraag 2: 
Waaruit bestond concreet de 'social return'? 
 
Antwoord 
De parkeergarage is in eigendom van de gemeente en wij hebben hier een 
werkervaringsmogelijkheid van  gemaakt, al dan niet met behoud van uitkering.  
 
Vraag 3: 
Ik zou ook graag te weten komen welk deel van de mensen met werkervaring in de 
parkeergarage een vergelijkbare betaalde functie ergens anders vonden dankzij de 
WEP, of hoever de grote afstand tot de arbeidsmarkt voor mensen in de WEP 
verkleind is. 
  
Antwoord 
Er hebben de afgelopen drie jaren drie personen een betaalde baan gehad, al dan 
niet parttime. Één heeft ander werk heeft gevonden en één is verhuisd.  
13 personen hebben een werkervaringsplaats gehad waarvan er 10 doorgestroomd  
zijn naar betaald werk (regulier werk of werken met ondersteuning). Voor drie 
personen is een ander vervolgtraject gevonden.  
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